

Backyard Biosecurity

6 Ways To Prevent Poultry Diseases

1 Keep Your Distance.

Restrict access to your property and your birds. Consider fencing off the area where you keep your birds and make a barrier area if possible. Allow only people who take care of your birds to come into contact with them. If visitors have birds of their own, do not let them near your birds. Game birds and migratory waterfowl should not have contact with your flock because they can carry germs and diseases.



2 Keep It Clean.

Wear clean clothes, scrub your shoes with disinfectant, and wash your hands thoroughly before entering your bird area. Clean cages and change food and water daily. Clean and disinfect equipment that comes in contact with your birds or their droppings, including cages and tools. Remove manure before disinfecting. Properly dispose of dead birds.



3 Don't Haul Disease Home.

If you have been near other birds or bird owners, such as at a feed store, clean and disinfect car and truck tires, poultry cages, and equipment before going home. Have your birds been to a fair or exhibition? Keep them separated from the rest of your flock for at least 2 weeks after the event. New birds should be kept separate from your flock for at least 30 days.



4 Don't Borrow Disease From Your Neighbor.

Do not share lawn and garden equipment, tools, or poultry supplies with your neighbors or other bird owners. If you do bring these items home, clean and disinfect them before they reach your property.



5 Know the Warning Signs of Infectious Bird Diseases.

- Sudden increase in bird deaths in your flock
- Sneezing, gasping for air, coughing, and nasal discharge
- Watery and green diarrhea
- Lack of energy and poor appetite
- Drop in egg production or soft- or thin-shelled misshapen eggs
- Swelling around the eyes, neck, and head
- Purple discoloration of the wattles, combs, and legs (AI)
- Tremors, drooping wings, circling, twisting of the head and neck, or lack of movement (END)

Early detection is important to prevent the spread of disease.



6 Report Sick Birds.

Don't wait. If your birds are sick or dying, call your local cooperative extension office, local veterinarian, the State Veterinarian, or U.S. Department of Agriculture (USDA) Veterinary Services office to find out why. USDA operates a toll-free hotline (1-866-536-7593) with veterinarians to help you. There is no charge for this service.



You are the best protection your birds have.

الأمن الحيوي في الفناء الخلفي

6 طرق لتفادي الإصابة بإنفلونزا الطيور

1 ابتعد عن الطيور المصابة

ضع شروطاً للدخول إلى ملكياتك، وأماكن تواجد طيورك، شيد سياجاً حول المنطقة التي تنتشر فيها الطيور وضع حواجزاً في منطقة محددة إذا أمكن. لا تسمح إلا للأشخاص الذين يعتنون بطيورك بالإتصال المباشر بها، إذا كان لزوارك طيورهم الخاصة، فلا تدعهم يقتربون من طيورك. لا تفسح مجالاً للطيور الطرائد والطيور المائية المهاجرة بالإتصال المباشر بطيورك، لأنها قد تحمل الأمراض والجراثيم.



2 حافظ على نظافة الأمكنة المحيطة بك

ارتد ثياباً نظيفة وامسح حذاءك بمبيد للجراثيم وأغسل يديك جيداً قبل الدخول إلى منطقة انتشار الطيور وأغسل الأقفاص وغير الطعام والماء يومياً وأزل الأوساخ والملوثات عن المعدات التي تلامس الطيور وروثها. لا سيما الأقفاص والأدوات وتخلص من روث العصافير قبل إزالة الملوثات. كذلك تخلص من الطيور النافقة على النحو المناسب.



4 لا تدع جارك ينقل المرض إلى بيتك

لا تشارك جارك ومالكي الطيور الآخرين في استعمال الأدوات والمعدات المخصصة للحديقة والمرج. كذلك لا تشاركهم في استعمال أقفاص الدواجن. إذا جلبت هذه المعدات إلى المنزل فأزل الأوساخ والملوثات عنها قبل إحضارها إلى منزلك.



5 علامات الإصابة بمرض إنفلونزا الطيور

- إزدیاد مفاجئ لعدد الطيور النافقة لديك
- العطس والتهات والسعال وسيلان الأنف
- الإسهال الأخضر والإسهال المائي
- قلة الحركة وفقدان الشهية
- إنخفاض في إنتاج البيض أو إنتاج بيض ذي قشرة رقيقة وشكل مشوه.
- ظهور أورام حول العينين والحنق والرأس
- تحول لون العرف والسيقان واللحم المتدلي من العنق (اللغد) إلى اللون البنفسجي (إنفلونزا الطيور)
- الإرتعاش والأجنحة المتهتلة والتواء الرأس والعنق
- وقلة الحركة الاضطرابات العصبية المبكرة

من الضروري تشخيص هذا المرض مبكراً تفادياً لإنتشار المرض.



3 لا تنقل المرض إلى المنزل

إذا كنت قرب طيور أخرى أو قرب مالكي طيور أو قرب متجر مخصص لطعام الطيور مثلاً، فأزل الأوساخ والملوثات عن السيارة وعجلات الشاحنة وأقفاص الدواجن والمعدات قبل العودة إلى المنزل. إذا أخذت طيورك إلى السوق أو إلى المعرض فدعها بعيداً عن الطيور الأخرى وذلك طوال أسبوعين على الأقل. عليك أن تبقى الطيور التي اشتريتها حديثاً بعيداً عن سائر الطيور طوال 30 يوماً على الأقل.



6 التبليغ عن الطيور المصابة

لا تنتظر، إذا كانت طيورك مريضة أو تحتضر فإتصل بخدمات الإرشاد التعاوني المتوفرة محلياً أو الطبيب البيطري المحلي أو الطبيب البيطري المعتمد في ولايتك أو مكتب خدمات الطب البيطري في وزارة الزراعة الأميركية لمعرفة السبب وراء إصابة طيورك بالمرض. اتصل بالخط الساخن المجاني (1-866-536-7593) وأحصل وأحصل على مساعدة الأطباء البيطريين لدى وزارة الزراعة الأميركية. هذه الخدمة متوفرة مجاناً.



أنت أفضل حام لطيورك

